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Zápis z veřejného setkání konaného dne 7.7.2014, v 16:00 hod. ve Víceúčelové klubovně  CSS 
Kojetín    
 
 
Setkání se zúčastnilo 6 zájemců o sociální služby. Za MěÚ Kojetín byla přítomna koordinátorka KPSS A. 
Přehnalová. Setkání byla také přítomna ředitelka Centra sociálních služeb Kojetín Mgr. Bc. Laboňová. 
 
Ředitelka Centra sociálních služeb Mgr. Bc. Laboňová úvodem přivítala přítomné zájemce a seznámila je 
s programem setkání. Koordinátorka KPSS A. Přehnalová zúčastněné informovala o procesu KPSS, který ve 
městě Kojetíně probíhá od roku 2008 a podrobněji objasnila opatření 2. komunitního plánu sociálních služeb 
města Kojetína na období let 2012-2016. Ke sdělenému nastala diskuse, ze které vzešly níže uvedené 
připomínky.        
 
 
Hromadné připomínky: 
 

� Dotazy na účtování poplatků za poskytování pečovatelské služby, především donáška a dovoz 
obědů, pro uživatele je služba finančně nákladná (soukromý dovozce sazba 6,-Kč, organizace 20,-
Kč) 

� Ředitelka CSS informovala, že poplatky za poskytování služby se řídí vyhláškou MPSV ČR a doba 
poskytování služby je přesně počítána čtecími kódy na minuty, organizace v sazebníku za 
pečovatelské úkony nedosahuje max.hranice dané vyhláškou MPSV, obědy ze školní jídelny jsou 
pro seniory vyváženější po stránce výživové i dietetické, pestré v rámci nabídky 

� Poté ředitelka objasnila přítomným, že soukromý dovozce oběd přiveze a položí přede dveře, do 
okna. Organizace v rámci dovozu obědů dále v této částce zajišťuje přihlášku a odhlášku stravy, 
kopie jídelníčků, platbu a vratky a jakékoli další změny. Dále jde vždy o kontakt s klientem a tzv. 
dohled, zda je vpořádku popř. vyřizování dotazů a požadavků na plánování sociální služby. 

� Byly požadovány informace k příspěvku na péči, které poskytla koordinátorka  
� P. Kolofíková se dotazovala na možnost vybudování hřiště pro seniory, které by mohly využívat i 

děti, např. pétanque, 2 stroje na cvičení  
� chybí veřejné záchody ve městě 
� zhoršily se obědy ve školní jídelně 
� ředitelka CSS Kojetín, Mgr. Bc. Laboňová, závěrem uvedla, že je nutná výměna výtahu na DPS J. 

Peštuky 
� V tomto DPS protéká ve spárech v panelech (plánuje se zateplení) 

 
 
 
 
 
 
Zapsala: Alice Přehnalová       
 
 
 
 


